
PROCES-VERBAL  
 

 Încheiat azi 12.10.2023 la ședința extraordinară a Consiliului Local Teregova ce a avut loc în 
Sala de Ședințe a Conslilului Local Teregova. 
 Această ședință a fost convocată conform Dispoziției Primarului Comunei Teregova nr. 
188/2023. 
 Președintele de ședință, dna. Micluț Ionela-Simona declară deschisă ședința Consiliului Local 
Teregova. 
 Prezenți la această ședință: toți consilierii locali, mai puțin Micluți Petru și Trandafir Robert-
Ion. 
 Mai participă: primarul comunei Teregova. 
 

ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței Consiliului Local Teregova 
din data de 22.09.2023. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Actului Adițional nr. 2 la Contractul nr. 
8746/20.07.2022 încheiat cu S.C. B.C.A. VIO SERVICE S.R.L. Inițiator Primar Maria 
DAMIAN; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului Comunei Teregova pe anul 2023. 
Inițiator Primar Maria DAMIAN; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării ediției a VII-a a Festivalului Internațional de 
Folclor ”GHIȚĂ COPĂCEANU- MOȘU”. Inițiator Primar Maria DAMIAN; 

5. Diverse 
Se întreabă dacă mai sunt adăugiri sau modificări la ordinea de zi. Nefiind, se supune la vot 

ordinea de zi și 11 consilieri sunt pentru. 
Se trece la pct. 1 de pe ordinea de zi. Se supune la vot, 8 consilieri sunt pentru, 2 voturi 

abținere: Bumbăcilă Petru și Pîrvulescu Ilie și 1 consilieri nu votează: Banda Ioan. 
Se trece la pct. 2 de pe ordinea de zi. Dna. primar dă citire proiectului de hotărâre de la acest 

punct. Se întreabă dacă sunt discuții pe marginea materialului prezenat. Nefiind discuții, se supune la 
vot proiectul de hotărâre în forma prezentată și 11 consilieri sunt pentru. 

Se trece la pct. 3 de pe ordinea de zi. Dna. primar dă citire proiectului de hotărâre de la acest 
punct. Se întreabă dacă sunt discuții pe marginea materialului prezenat. Dl. Pîrvulescu Ilie întreabă 
cese face cu banii de la capitolul 84. I se răspunde că vor fi pentru plată drumuri. Nemaifiind discuții 
se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată, 10 consilieri sunt pentru și 1 consilier se 
abține: Bumbăcilă Petru. 

Se trece la pct. 4 de pe ordinea de zi. Dna. primar dă citire proiectului de hotărâre de la acest 
punct. Se întreabă dacă sunt discuții pe marginea materialului prezenat. Nefiind discuții, se supune la 
vot proiectul de hotărâre în forma prezentată și 11 consilieri sunt pentru. 

Dna. primar invită, cu această ocazie, pe toți consilierii locali la festival și rugă. 

Dl. Ianoșiga Cristian-Paul întreabă dacă există o vriantă pentru intrare pe drumul spre Poieni la 
Chilom. Dl. Bumbăcilă Petru solicită alocare unei sume, pentru bugetul de anul viitor, pentru drumul 
din zona Firiz, coadă lac. 

Nemaifiind discuții, președintele de ședință supune la vot încheierea ședinței și 11 consilieri 
sunt pentru. 

           PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                             SECRETAR 

             Ionela-Simona MICLUȚ                                              Traian BERZESCU 


